

**10<sup>th</sup> meeting of the Group of Friends on Water and Peace**  
**Thursday 3 October 2019, 3pm-5pm**  
**Geneva Water Hub, World Meteorological Organization Building**  
**2nd floor, Kruzel Hall**

**10<sup>ème</sup> réunion du Groupe d'amis sur l'Eau et la Paix**  
**Jeudi 3 octobre 2019, 15h00 à 17h00**  
**Pôle Eau Genève, Bâtiment de l'OMM**  
**2ème étage, salle Kruzel**

## **Agenda**

---

### **1. Welcome**

### **2. An international momentum in construction: highlights**

*With an intervention from Dr Danilo Türk, former President of Slovenia, Chairman of the Global High-Level Panel on Water and Peace and Lead Political Advisor for the GWH*

### **3. From Recommendations to Actions: initiatives taken for the follow-up of the Panel's Report**

*Updates and interactive discussion*

#### **3.1. Water Diplomacy at the Stockholm Water Week**

##### **3.1.1. Highlights and links with Geneva**

*(Youth, Sahel, Bluepeace Index, Geneva List, Water Diplomat)*

##### **3.1.2. Discussion**

#### **3.2. The Global High-Level Panel on Water and Peace and the GWH at the Budapest Water Summit 2019: Preventing Water Crises**

##### **3.2.1 Meeting of the Global High-Level Panel Meeting (closed door session)**

*(suggestions from the members of the Group of Friends on possible gaps to be filled in the 2017 report of the Panel; and ways to convey them to the Panel)*

##### **3.2.2 Highlights of the public session "Global High-Level Panel on Water and Peace: from Recommendations to Action"**

*(and possible support from the Group of Friends)*

### **4. Water and Peace Voice: a project proposed to the Group of Friends**

### **5. Miscellaneous**

### **6. Date of the next meeting and conclusion**

.....  
**Cocktail celebrating the Group Friends' 10<sup>th</sup> meeting**

## **1. Bienvenue**

## **2. Un élan international en construction: moments forts**

*Avec une intervention de M. Danilo Türk, ancien Président de la Slovénie et Président du Panel mondial de haut niveau sur l'eau et la paix (le Panel)*

## **3. Des recommandations à l'action: initiatives prises en suivi du rapport du Panel**

*Mises à jour et discussion interactive*

### **3.1. La diplomatie de l'eau à la *Stockholm Water Week***

#### **3.1.1. Points saillants et liens avec Genève**

*(Jeunesse, Sahel, Indice Bluepeace, Liste de Genève, Diplomate de l'eau)*

#### **3.1.2. Discussion**

### **3.2. Le Panel mondial de haut niveau sur l'eau et la paix et le GWH au Sommet de l'eau de Budapest 2019: Prévenir la crise de l'eau**

**3.2.1 Réunion du Panel mondial de haut niveau sur l'eau et la paix (séance à huis clos)**  
*(suggestions des membres du groupe d'amis sur les éventuelles lacunes à combler dans le rapport 2017 du Panel; et moyens de les transmettre au Panel)*

**3.2.1 Evénements principaux de la séance publique « Le Panel mondial de haut niveau sur l'eau et la paix : des recommandations à l'action »**  
*(et soutien possible du groupe d'amis)*

## **4. La voix de l'eau et la paix : un projet proposé au groupe d'amis**

## **5. Varia**

## **6. Date de la prochaine réunion et conclusion**

\*\*\*\*\*

**Cocktail célébrant la 10<sup>ème</sup> réunion du groupe d'amis**